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Sz. P.

Krzysztof Kukucki
Prezydent Miasta Wloclawek

W imieniu spolecznosci tl Liceum Og6lnoksztalc4cego im. Mikolaja
Kopernika we Wloclawku proszq o remont parkietu duzej sali gimnastycznej. Od
kilku lat sala, decyzjq Sanepidu, ma warunkowq zgodq na uzytkowanie i niestety
z roku na rok stan parkietu ulega pogorszeniu. Zdaniem nauczycieli wychowania
fizycznego jest to zagrozenie dla zdrowia uczni6w.
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